
Protokół nr 6/09 

z posiedzenia Komisji Oświaty, 

Kultury Sportu Zdrowia i Spraw Socjalnych 

z dnia 5.11.2009 r. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie wg załączonej listy obecności:  

oraz zaproszeni goście: 

1. Wacław Ćwik – Przewodniczący Rady Miejskiej. 

2. Renata Tokarczyk – p/o Dyrektora Ośrodka Kultury i Rekreacji w Paczkowie. 

3. Katarzyna Rolka – Naczelnik Wydziału Oświaty. 

Posiedzenie odbyło się w Urzędzie Miejskim w Paczkowie. Rozpoczęło się o godzinie 1020 a 

zakończyło o godz.1215. 

Wszystkich przybyłych przywitał Przewodniczący Komisji Wojciech Kaczyński. Następnie 

przedstawił porządek posiedzenia: 

1. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Mikołaj w mieście – propozycje. 

3. Rozpatrywanie pism napływających do Komisji. 

4. Sprawy bieżące. 

Komisja w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

Do pkt 1. 

Przewodniczący Komisji poinformował, ze protokół z posiedzenia Komisji nr 5/09 z dnia 15.10.2009 

r. który był do wglądu w biurze Rady miejskiej i każdy mógł się zapoznać z jego treścią. Następnie 

poddał protokół pod głosowanie. Komisja w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła protokół nr 

5/09 z dnia 15.10.2009 r. 

Na tym pkt.1 został zamknięty. 

Do pkt 2. 

R. Tokarczyk przedstawiła informację na temat organizacji Mikołaja w Gminie Paczków. Dnia 

30.11.09 r. występ dla przedszkoli i klas I-III teatru „Zimowy zawijaniec”. Dnia 4.12.09 r. Nadworny 

Kucharz Świętego Mikołaja jest to widowisko dla dzieci z Wiejskich Domów Kultury oraz dla dzieci 

uczestniczących w zajęciach organizowanych przez Dom Kultury, dla dzieci z miasta wstęp 10 zł. 

Dnia 4-6.12.09 r. baja dla dzieci „Odlot” godzina 1700 bilet 10 zł. 

J. Soszek zadał pytanie czy nie lepiej byłoby zamiast puszczać bajkę w sobotę i niedzielę 

zorganizować seans w dni robocze i obniżyć cenę biletu, a zorganizować te seansy dla szkół? 

Dnia 11.11.2009 r. udało się zamówić orkiestrę o godzinie 800 wymarsz spod pomnika na Armii 

Krajowej przemarsz pod pomnik przy ul. Staszica i następnie udanie się do Kościoła na mszę. 

Zaprosiła wszystkich radnych do uczestniczenia w tych obchodach. 

J. Soszek zauważył, że nie widać Mikołaja na mieście 6.12.2009 r. zaproponował, aby postawić 

Mikołaja który będzie rozdawał cukierki. 

 



R. Tokarczyk odpowiedziała, że tak się robi. 

E. Chronowska zaproponowała, aby po mieście chodził Mikołaj i rozdawał cukierki. 

W. Ćwik zadał pytanie czy Naczelnik Wydziału Oświaty ma zamiar zmienić stosunek do Dyrekcji 

Ośrodka Kultury? 

K. Rolka odpowiedziała, że współpraca odbywa się w sposób korzystny. 

R. Tokarczyk poinformowała, że w czasie Festiwalu Filmowego szkoły uczestniczyły za darmo w 

seansach wiec udała się do Dyrekcji poszczególnych szkół, aby czasami skorzystały szkoły z 

widowisk teatralnych i kinowych i jedna szkoła odmówiła współpracy. 

G. Birnacka zaproponowała, aby zrobić spotkanie z dyrektorami szkół i nowym Dyrektorem Ośrodka 

Kultury. 

K. Rolka poinformowała, że wychowawcy organizują zgodnie ze wskazaniami rodziców mikołajki 

klasowe. 

W. Kaczyński zadał pytanie czy Urząd może dofinansowywać Mikołaja? 

K. Rolka odpowiedziała, że lepiej środki przeznaczyć na organizację „Białej zimy”, a Dyrektorzy też 

powinni współpracować z Ośrodkiem Kultury, który organizuje kilka imprez Mikołajkowych. 

W. Kaczyński zauważył, że Komisja zawsze chciała, aby współpraca pomiędzy Ośrodkiem Kultury, a 

szkołami była lepsza i może coś się zmieni, bo do tej pory nie było współpracy ani koordynacji. 

G. Biernacka zadała pytanie jakie są organizowane zajęcia? 

R. Tokarczyk odpowiedziała, że kółko teatralne, taneczne, nauka gry na pianinie, studio piosenki. 

W. Kaczyński zwrócił się do członków Komisji czy mają jeszcze pytania odnośnie tego punktu 

posiedzenia? Ponieważ nie było pytań zamknął pkt. 2 posiedzenia. 

Do pkt 3. 

Przewodniczący posiedzenia odczytał pismo Opolskiej Fundacji Antynowotworowej w sprawie 

Wojewódzkiego programu Szczepień HPV. 

W. Nowakowska zwróciła uwagę na fakt tego, że w Szkole Podstawowej w Kamienicy został 

wymieniony piec, natomiast w szkole jest bardzo zimno. 

W. Kaczyński stwierdził, że tą sprawę powinna Dyrekcja Szkoły w Kamienicy przekazać 

Burmistrzowi, który z kolei powinien uruchomić swoje służby, aby sprawdziły w czym tkwi problem. 

Jeżeli sprawa nadal nie będzie rozstrzygnięta to wówczas Komisja powróci do tego tematu. 

Na tym Przewodniczący zamknął pkt 3 posiedzenia. 

Do pkt 4. 

Na posiedzeniu nie rozpatrywano innych spraw. Na tym Przewodniczący Komisji zakończył  

posiedzenie Komisji.  

Protokołowała:      Przewodniczący Komisji: 

Alicja Góral Sowa      Wojciech Kaczyński 

 

 


